
OBČINA ČRNOMELJ         K točki 12 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v januarju 2020 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Leopold Perko: 
1. Glede na Poslovnik OS občine Črnomelj lahko član OS na eni seji postavi največ tri vprašanja 

oziroma pobude, kar se naj upošteva. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Že na eni preteklih sej je predlagala, da se na črnomaljski obvoznici na križišču v smeri Lokev 

zamenja cestno ogledalo, saj je velikokrat zarošeno in vidljivost ni dobra. Do realizacije pobude še 
ni prišlo. 
 

ODGOVOR:  
30.12.2019 smo na Občino Črnomelj prejeli z DRSI delovni nalog za zamenjavo cestnega ogledala. 
Preverjeno na CGP-ju so ogledalo naročili in ga zamenjajo takoj ko jim bo dostavljeno.  
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU 

 
2. Za legalizacijo nelegalnih in neskladnih gradenj za zidanice in po potrebi tudi za druge podobne 

objekte Občina Črnomelj namerava začeti postopek priprave OPPN.  Za ugotavljanje interesa za 
izdelava OPPN je bil v oktobrski številki Belokranjca in na spletni strani objavljen poziv 
zainteresiranim lastnikom nelegalno oz. neskladno zgrajenih objektov. Zanima jo ali bo občina 
finančno sodelovala pri pripravi postopka t.i. »sanacijskega« OPPN ali pa bodo ta strošek morali 
kriti zainteresirani lastniki sami? 
 

ODGOVOR:  
Sanacijski občinski podrobni prostorski načrt (OPPN) je namenjen pripravi posebnega izvedbenega 

akta, ki bo podlaga za pridobitev gradbenih dovoljenj za legalizacijo nelegalnih ali neskladnih gradenj. 

S tem postopkom bodo obravnavana individualna odstopanja izvedb gradenj stanovanjskih in drugih 

objektov prej in trenutno veljavnih prostorskih aktov oz. odlokov. Pri tem gre za kršenje lokalnih 

predpisov, ki jih je sprejela lokalna skupnost. S sofinanciranjem priprave sanacijskega  akta bi Občina 

postopala diskriminatorno do tistih občanov, ki so se pravilom urejanja prostora podredili ter gradili 

objekte skladno z določili prostorskih aktov in skladno s pridobljenim gradbenim dovoljenjem. Na 

račun t.i. »prekrškarjev ima Občina z vodenjem postopka priprave OPPN tudi dodatno delo in stroške, 

in sicer različne javne objave, vodenje postopka komuniciranje s pobudniki, koordinacija z izvajalci 

idr..Pobudniki za pripravo sanacijskega OPPN bodo poleg izdelave geodetskega načrta plačali stroške 

izdelave prostorskega akta po ključu, ki ga bo potrebno definirati glede na zahtevnost posameznega 

posega. Dokler se ne zaključi postopek zbiranja pobud in pridobi ponudbe izvajalcev, ni mogoče 

oceniti ne obsega del, ne stroškov postopka. 

Odgovor pripravila:  

mag. Marija Prašin Kolbezen, OU 

 
 
 
 



 
3. Kakšne aktivnosti se izvajajo, če se oz. se bodo na urejanju pokopališča v Črnomlju? 

 
ODGOVOR:   

Na pokopališču Črnomelj se bodo izvajala redna vzdrževalna dela. Zaenkrat se  nadaljnje faze 

ureditve in razširitve na pokopališču Vojna vas po idejnem projektu ne bodo izvajale, zaradi drugih 

prioritetnih zadev v občini.  

 

Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU 

 
Franc Ivanušič: 
1. Ali je s slovensko vojsko in policijo dogovorjeno katere poti ob reki Kolpi se sanirajo in katere se 

še bodo? 
 
ODGOVOR: 
S Slovensko vojsko, Policijsko upravo Novo mesto in Krajevno skupnostjo Vinica je dogovorjeno 
katere poti ob reki Kolpi se oz. se bodo sanirale. 
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
 
Andrej Fabjan: 
1. Vprašanje se nanaša na 3. razvojno os. Na ministrico za infrastrukturo je Razvojni center Novo 

mesto dne 9.9.2019 naslovil dopis s štirimi predlogi »Izvajanje projekta vključenega v Dogovor za 
razvoj regije pod št. 28 »projektiranje 2. odseka južnega dela 3. razvojne osi, ki obsega državno 
cesto od priključka Maline do mednarodnega mejnega prehoda Metlika in do priključka Črnomelj 
jug«. Člani OS smo dopis prejeli v vednost. Sprašuje ali je ministrstvo že odgovorilo na dopis in 
predloge?  
 

ODGOVOR: 
Na odgovor ministrstva še čakamo. Dogovorjeni smo, da jih RC NM kot operativni nosilec naloge, še 
enkrat opozori, da so dolžni odgovoriti na zastavljena vprašanja do konca januarja. V nasprotnem 
primeru, se bodo vsi štirje župani dogovorili, kako ukrepati naprej. 

 
Odgovor pripravil: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU 

 

Vesna Fabjan: 
1. Na 9. redni seji OS sem podala predlog za razširitev dnevnega reda. Glede na 35. člen Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Črnomelj sem predlagala, da se na dnevni red prihodnjih sej OS uvrsti 
redna 3. točka dnevnega reda »Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine«. 
Točka je bila na 10. seji 17. 12. 2019 realizirana, župan je predstavil več aktivnosti občinskih služb 
in aktivnosti župana, a možnosti za neko konstruktivno razpravo niso bile dane. Zato ponovno 
predlagam, da se na naslednjih sejah pri vsaki točki svetnikom omogoči razprava in postavljanje 
vprašanj. Praktično bi bilo, da se v gradivu pod točko 3 navede teme (področja) o katerih bo 
župan poročal, da se svetniki lahko pripravimo na razpravo. Smiselno bi bilo, da so rezultat 
razprave pobude/zahteve, ki bi jih OS skupaj oblikoval in naslavljal na pristojne državne organe 
ter tako opozarjal na naše lokalne potrebe. 
 
 
 
 



ODGOVOR: 
Pobudo smo upoštevali že pri prejšnji seji, kjer je župan že na kratko poročal o realiziranih sklepih 
in aktivnosti/projektih za naprej. Za razpravo in postavljanje vprašanj je na voljo posebna točka 
na koncu vsake seje OS. 

        

Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU 

 
2. O dogajanju v RIC-u je bilo v zadnjem letu v OS, medijih in »na ulici« veliko slišati. Odvila se je 

zgodba s »katalogom«, imamo novo direktorico, RIC je prestal revizijo, izgublja strokovni kader … 
V proračunu sem med drugimi postavkami zasledila, da je 277.000 EUR predvidenih za 
uresničevanje strategije turizma, a baje Bela krajina izgublja sejme. Ob RIC-u se konkurenčno 
pojavljata Bravina in Zavod za turizem Metlika … Zanima me kam to pelje? Kakšna je vizija 
zavoda? Na 10. seji OS o RIC-u župan ni poročal. To zmedo je potrebno urediti. 

 
ODGOVOR: 
Za izvajanje Strategije je v proračunu občine Črnomelj za leto 2020 planiranih sredstev v višini 22.500 

EUR. Na zahtevo STO-ja po prenovi animacij in na pobudo RIC-a Bela krajina, Zavoda Metlika in TIC-a 

Semič je bil sprejet predlog, da se v letu 2020 sredstva, namenjena za sejemske aktivnosti, 

preusmerijo na ciljano digitalno promocijo. Spremembe v kadrovski strukturi zavoda ne vplivajo na 

tekoče delovanje zavoda, projekti se izvajajo po terminskem planu in pridobljen je tudi nov, ki bo 

omogočal dodatne zaposlitve. Opravljena je bila redna revizija za leto 2017 in 2018, ki ni pokazala 

večjih nepravilnosti oz. kršitev.  

Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU 

 
Marko Mravinec 

1. V Drežniku in Novi Lipi je Telekom za potrebe optike v spomladanskem času prekopal cesto. 
Zakaj ta del ceste še ni dokončno saniran, je le zasut s peskom, ne pa tudi asfaltiran? 
 

ODGOVOR:  

Takoj po urgentnem posredovanju je podjetje Telekom Slovenije d.d. poskrbelo, da se je sanacija 

prekopa dela ceste v Novi Lipi in Drežniku zaradi potrebe optike konec leta 2019 tudi izvedla. 

 

Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU 

 
Bernarda Kump: 
1. V imenu ŠD veterani NK Bela krajina sprašuje zakaj je športna dvorana Loka zaprta 10 dni v času 

božično-novoletnih praznikov? 
 
Odgovor Srednje šole Črnomelj je v  prilogi.  
 
 
2. Predlaga, da se v letu 2020 nameni nekaj več proračunskih sredstev za novoletno okrasitev 

mestnega jedra Črnomelj. 
 

ODGOVOR:  
V proračunu so predvidena sredstva za novoletno okrasitev. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU 

 



Matjaž Barič: 
1. Vozniki MPOV imajo pri šolskih prevozih velike težave z učenci iz romskega naselja Lokve. Glede 

na to, da je urejena »črna točka«, ga zanima ali je možno, da navedeni učenci v šolo in iz šole 
hodijo peš?   

 
ODGOVOR:  
Gre za kompleksno zadevo, ki jo je potrebno proučiti skupaj z vsemi vpletenimi deležniki. Zadeva se 
rešuje. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
Renata Butala: 
1. Na območju nekdanjega Belsada, kakor tudi na Majerju v Črnomlju je na voljo brezplačno 

parkiranje za avtomobile. Sprašuje ali se pripravlja kakšen projekt za brezplačno uporabo koles, 
kot to imajo nekatere druge občine po Sloveniji? 

 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je pristopila k pripravi projekta Kolesarska veriga na podeželju, kjer je predvidena 
postavitev ene polnilne postaje za električna kolesa vključno s kolesi. Projekt smo že vključili v 
predlog proračuna za leto 2020 (v drugo obravnavo). Z RC Novo mesto pa bomo preverili možnost za 
vključitev še v kakšen tovrsten projekt, ki bi vključeval dodatne polnilne postaje, ki jih Črnomelj glede 
na velikost vsekakor potrebuje. 
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU. 

 
Nataša Hudelja: 
1. V Sloveniji deluje Društvo VTIS. Gre za društvo v tujini izobraženih Slovencev. Daje pobudo, da se 

tudi na nivoju občine ustanovi društvo, ki bi združevalo v tujini izobražene in delujoče Belokranjce 
s ciljem, da so bolj povezani z Belo krajino, se za njih organizira kakšno srečanje, simpozij, ipd.   
 

ODGOVOR:  
Trenutno ne vidimo potrebe po ustanavljanju društva. V načrtu imamo predvidena srečanja župana 
in občinske uprave z našimi izobraženci, ki delajo izven Bele krajine in možnosti vpeljave njihovih idej, 
znanj in izkušenj v naše bodoče projekte.  
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU 

 
Mira Radojčič: 
1. Kako bodo sanirane poti ob reki Kolpi v KS Vinica v povezavi z migrantsko tematiko?  
 
ODGOVOR: 
S Slovensko vojsko, Policijsko upravo Novo mesto in Krajevno skupnostjo Vinica je dogovorjeno 
katere poti ob reki Kolpi se oz. se bodo sanirale. 
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 

 




